
 
 

                           10 dages forespørgsel om Letbanen 

 
Efter den meget omtale i pressen bl.a. Århus stiftstidende og JP Århus om 
letbanen, som har problemer med is på kørerledningerne, og informationen 
ud til stoppestederne, og andre problemer som tidligere har skabt større 
problemer, i særdeleshed for handicappet, samt Letbanens økonomi.  
Ønsker jeg disse spørgsmål besvaret.   
 
1. Er problemet med indstigning for handicappede løst. 
    der er/var for stor afstand mellem perron og letbanetoget.   
2. Hvornår forventer man at informationen ud til stoppestederne er løst? 
3. Hvad er letbanens samlede gæld, dags dato,  
4. Hvor er lånene optaget, er det i bank - kommunekredit eller anden sted. 
5. Hvor stor er den samlende forrentning af gælden  
6. Og hvor stor er afdragende på den samlede gæld. 
7. Hvor stor er det samlede driftsunderskud på letbanen årligt. Og hvornår  
    forventer man driftsunderskuddet vil gå i nul.   
8. Hvem beslutter reelt, om yderlige gældsoptagelser?  
9. Hvor mange passerer kører med letbanen PT. 
10 Hvor mange passerer skal køre med letbanen, hvis ikke der skal være et   
    driftsunderskud, nu og i fremtiden. 
11. Hvis problemet med is på køreledninger skal løses’’ hvis det kan     
     løses’’hvad vil så være den økonomiske ramme for en sådan udbedring 
12. Hvad har letbanen reelt kostet, og en fordelingsnøgle på projektet.    
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